
Skolebestyrelsesmøde Kirke Hyllinge skole  

Tirsdag den 13.september 18.00-20.00 
 

Lars Peter Nielsen, Louise Damgård Hansen, Mette Duus, Steven Esp Nielsen, Mike Christensen, Christa 
Horsbøl Rasmussen, Henning Møller Christensen,  Annemette Rosén, Ole Valdau, Tina Lauridsen, Lotte 
Jensen 
 
 

• Godkendelse af referat og dagsorden  
Godkendt 

• Nyt fra/om elevrådet 
21/9 valg til elevråd   -  29/9 fælles elevrådsdag 

 

• Status økonomi 
Økonomien er ”okay”, og bedre end forventet da refusioner fra forskellige instanser er på vej. 
Der forventes at være en buffer til uforudsete udgifter det kommende år, og vil være omkring de 
150.000/200.00,- 
Fremover (uvist dato) vil der blive tilført flere penge til at understøtte de 2 voksenopgaver.  

 

• Godkendelse af SB Mødekalender for skoleåret 2022-2023 
** 15 November mødet bliver afholdt fra 17:30-19:30 

 

• 10.august (afholdt) 

• 13.september  

• 12.oktober (dialogmøde med UBU og Lejre Kommunes skoler) 

• ** 15.november (OBS: Ændret siden referatet grundet indbudte gæster i forhold til 
opfølgning på dataforståelse: Udarbejdelse af princip omkring digital myndiggørelse) 

• 14.december (inkl. Julefrokost) 

• 18.januar 

• 15.februar 

• 15.marts 

• 12.april 

• 10.maj 

• 14.juni 
 

• Gennemgang af skolens handleplan frem mod 2025 (18.20-18.45) 
SB-medlemmerne som den gode kritiske ven i forhold til skolens handleplan og ønsker til særlige 
opmærksomhedspunkter (Bilag 1 og bilag 2) 
 
- Bilag 2) 
- Snakker om kommunikation og videregivelse af info til bl.a. Forældremøder m.m 
- Snakker om unødvendige beskeder på aula som bliver sendt til ALLE, og ikke hensigtsmæssigt 

for unødvendige modtagere.  
- Annemette nævner en mulighed for at måske kunne nedlægge faglig læsning, og i stedet kunne 

bygge flere timer på 2 voksen ordning.  
 
 



- Bilag 1) 
                      Snakker lidt om grunden til at 1 klasserne får et læsedyk/fagdyk. 

Måske det kunne skydes lærefravær i klasserne, og vikarer ikke kan løfte det faglig niveau.? 
 
Undring fra forældre om søgemuligheder til hjælp af børn ved særlig behov (ppr-udredning- 
psykolog m.m) 
 
Snakker om en evt samarbejdsmodel hvor man måske kunne bruge 2 voksenordning til at løfte 
opgaven 
 
 
 

 
 

• Mobilfri skole: Anbefalinger fra de henholdsvis indskolingen og udskolingen (18.45-18.55) 
Mobilfri skole er at betragte som en del af skolens ordensregler, hvorfor SB skal tage stilling til 
dette på baggrund af de to afdelingernes anbefalinger (se bilag 3). 
 

Indskolingens evaluering og anbefaling 

Der var fuldstændig enighed om, at mobilfri skole skal være permanent på Kirke Hyllinge Skole. 

Der er ingen der har oplevet konflikter når eleverne skal aflevere telefonerne. Eleverne ytrer selv, at de på 

ingen måde mangler dem i løbet af skoledagen. 

Der var dog en smule uenighed omkring smartwatches, skal disse også låses inde, sættes på fligtmode, eller 

holder vi os til telefonerne.?  

 

Udskolingens evaluering og anbefaling 

Lærerne i udskolingen anbefaler, at forsøget med mobilfri skole fortsættes, da vi på flere årgange allerede nu 

kan konstatere, at eleverne finder mere ro til fordybelse i undervisningen, ligesom vi i frikvartererne ser tegn 

på mere social aktivitet og samvær.  
 
 
 
 

• Information omkring Ny evalueringskultur i Folkeskolen (18.55-19.00)  
Se bilag 4 
 

• Høring angående det kommunale budget (19.00-19.20) 
Høringsmaterialet skulle være lige på trapperne og udsendes inden SB-mødet og høringssvar 
udarbejdes under selve SB-mødet. 
 
Ønsker : 
- Vicevært har meget lidt plads til sit værktøj, og rod på gangene kan hurtig opstå af disse 

værktøjer m.m.  Ønsker opbevaringsplads til materialer af viceværtens værktøj m.m  (skur, 
kælder ved hallen) 

- Det roder med skraldespande og ønker at få flyttet skraldespanden fra skolen hovedindgang til 
hallens udeområde, så rodet bliver mere skjult. 

- Fastholdelsesstrategi af kollegaer = flere timer, mulighed for efteruddannelse, 
Merituddannelse..  

 



Den nye skolegård har færre penge end forventet at pynte med, men bordebænkesæt, og basketbolds 
bane er på vej, samt optegning af ostebane på asfalten 

 
 
 
 
 

 

• Medarbejdertrivsel – Orientering  (19.20-19.30) 

• SFO og Klub – Ok. 

• Undervisning  - Ok. 

• Skole – Ansættelse af viseskoleleder er igangsat, og mange ansøgninger er kommet.  

• Fraværsstatus –  
- Samme som sidst 

 
 

• Eventuelt (19.30-20.00) 
 

• Opfølgning fra sidst: Spørgsmål i forhold til skolebestyrelsesarbejdet 
Kommunen inviterer til introduktionskursus til SB-arbejdet 2.november fra 17.00-19.30 

• Rekruttering af viceskoleleder 

• Henvendelse fra forældre angående mangel på trafiksikkerhed ved overgangen ved 
Bagergården. 

- Lars vil igen, igen og igen holde kommunen i ørerne for vedvarende usikkerhed, og en 
forhåbentlig løsning kunne komme på banen 

• Henvendelse fra forældre angående ønske om at være suppleant i SB. 

• SB-Hilsen med standpunkter i forhold til stærke fællesskaber, kommunikation mv. 

• Skolens principsamling (Bilag 5) – revideres ifølge årshjul senere på året. 

• Annemette selvbetalt orlov i oktober 
- Går på orlov fra 30/9 – 31/10 

 
 

• Punkter til fremtidigt møde 

• Målebarometer kommunikation ved forældremøderne (15.november). 

• Trafiksikkerhed v. Lars Peter 
 

 
Hilsen Lars Peter og Annemette 


